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فرهاد مجیدی پیش من آمد با هم مشکلی نداریم
سرمربی سپاهان اعلام کرد در نیم فصل فرهاد 

مجیدی دیداری با او داشته است.
گفت وگوی  در  امروز  عصر  قلعه نویی  امیر 
اینستاگرامی با “ورزش سه” درباره مسائل مختلفی 
پرسپولیس،  مقابل  برگشت  دیدار  حواشی  ازجمله 
مسابقه، مشکلاتی  این  برای  انضباطی  کمیته  رای 
با فرهاد مجیدی  ارتباط  افراد داشته،  با برخی  که 
و ... صحبت کرد که مشروح اظهارات او را در زیر 

می خوانید:
قبلازحرکتبهورزشگاه۳هزارنفرمقابل

هتلبودند
اگر روز بازی سپاهان و پرسپولیس یک اتفاق 
می شد،  کور  نفر  یک  چشم  و  می افُتاد  ناگواری 
از  یا یک سری  از دست می داد  را  مادری جوانش 
کسی  چه  می شدند،  مواجه  مشکل  با  جوانان  این 
راضی می شد؟ ما یک ساعت ۱۳:۴۵ به لابی هتل 
آمدیم تا به سمت ورزشگاه حرکت کنیم، اما دیدیم 
۳-۲ هزار نفر مقابل هتل بودند. تماشاگران سپاهان 
بخاطر اجحاف در حق این تیم در یک فصل و نیم 
اخیر ناراحت بودند و درخواست هایی که داشتند که 

ما نیز مشکلات شان را گوش کردیم.
آنزماناصلابهفوتبالفکرنمیکردم

سری  یک  دلیل  به  سپاهان  تماشاگران 
بود،  شده  علنی  آنها  برای  که  مسائل  و  اتفاقات 
صحبت هایشان  و  داشتند  ما  از  درخواست هایی 
در  که  می گیرم  گواه  را  خدا  کردند.  مطرح  را 
دماغ  از  خون  کردم  تلاش  نیم  و  ساعت  یک  آن 
در  نمی کردم.  فکر  فوتبال  به  اصلا  و  نیاید  کسی 
مردم  شرمنده  هم  ما  که  افتاد  اتفاقاتی  زمان  آن 
اما  نیاید،  پیش  درگیری  بود  این  ما  شدیم. تلاش 
یک سری اتفاقات افتاد که بعضا فیلم های آن وجود 
تا  گذاشتیم  استیناف  کمیته  اختیار  در  ما  و  دارد 
مطمئنا  شود.  رعایت  است،  عدالت  که  چیزی  آن 
منِ  برای  می کنند.  تصمیم گیری  هم  عدالت  طبق 
از  تصمیمی  چه  نیست  مهم  دیگر  قلعه نویی  امیر 
سوی مسؤولان اتخاذ می شود چون تنها هدف من 
در آن یک ساعت و نیم صحبت با هواداران مقابل 
هتل، این بود که تلاش کنم تا اتفاقی برای شخص 

خاصی نیفتد.
بهتیمقهرمانتبریکمیگویم!

بعد از رسیدن ما به ورزشگاه نقش جهان هم 
اتفاقات دیگری افتاد. از آقای جلال مرادی که یک 
پهلوان است، تعجب می کنم که چرا آنطور صحبت 
که  رسیدیم  استادیوم  به   ۱۶:۳۵ ساعت  ما  کرد. 
پخش  تلویزیون  از  زنده  به صورت  هم  تصویرمان 
 ۱۶:۱۵ ما  که  کردند  عنوان  مرادی  آقای  اما  شد، 
وارد ورزشگاه شدیم. علاوه بر آن و مورد دوم، اینکه 
آقای مرادی در گفت وگو با برنامه شب های فوتبالی 
اظهار کرد که آقای فتاحی، سرپرست سپاهان در 
ساعت ۱۷ گفته است که ما آماده بازی هستیم، اما 
خودِ آقای مرادی این موضوع را در گزارش مسابقه 
هر  استیناف  کمیته  هستم  امیدوار  ننوشته اند! 
رای ای می دهد، عادلانه صورت بگیرد. هر تیمی هم 
قهرمان شد، مبارکش باشد. ما باید درون خودمان 

را بازنگری کنیم.
رفتارهایپروینوپورحیدریراداشتهباشیم

بعضا در فوتبال و فیلم هایی آمده می بینیم که 
برای رسیدن به یک قهرمانی چه الفاظی می گویند. 
نیمه شعارهایی می دهند که  بین دو  اوقات  گاهی 
می شوند.  ناراحت  تیم  آن  خود  واقعی  هواداران 
امیدوار هستم در فوتبال به مسائل رفاقتی و رقابتی 

در  که  قدر  همان  گذشته  در  واقعا  برویم.  پیش 
از زمین رفیق  بازی ها رقابت می کردیم، در بیرون 
بودیم. اگر قبلا مشکلی برای یک بازیکن استقلال 
یا  پروین  علی  آقایان  می آمد،  پیش  پرسپولیس  یا 
منصور پورحیدری به مشکل بازیکنان و حتی تیم 

مقابل رسیدگی می کردند.
طعنهبهحضورفردمجازیدریکباشگاه

در فضای مجازی افرادی که علیه السلام هم 
توهین ها  این  و  می گیرند  پست  مدتی  نیستند، 
نبردم  را  کسی  اسم  من  می دهند.  گسترش  را 
با  دیدار  از  قبل  اما  نمی گیرم،  خرده  کسی  از  و 
پرسپولیس ما آن زمان فقط درباره تیم خودمان را 
توضیح می دادیم که چه اتفاقی مقابل هتل افتاده 
و چه زمانی به ورزشگاه رسیدیم و همچنین گفتیم 
در رختکن حرکات کششی انجام دادیم ولی راجع 
به تیم حریف هیچ صحبتی نکردیم، اما در مقابل 
به این شکل نبود. شخصا از روزی که از استقلال 
آمدم، حتی یک بار دیدید راجع به استقلال حرف 
بزنم و مسئله ای بگویم؟ تراکتور را برای اولین بار 
اما  بردم،  بعد  مرحله  به  آسیا  در  و  کردم  آسیایی 
به  راجع  می کنم،  صحبتی  تراکتور  به  راجع  اگر 
مردم غیور آذربایجان حرف می زنم ولی از خود تیمِ 
به  راجع  نداریم  حق  ما  نمی گویم.  چیزی  تراکتور 
نیستیم، صحبت کنیم. متاسفانه  تیمی که در آن 
شدن  محبوب  برای  که  هستند  آدم ها  سری  یک 

خودشان، دست به هر کاری می زنند.
سپاهانراخیلیاذیتکردند

تیم  داوران،  جانبداری  مثل  مسائلی  درباره 
چیزی  قطعا   ... و  فدراسیونی  وزارتی،  حکومتی، 
نمی دانیم چون در فدراسیون نیستیم ولی الحمدلله 
در یک سال و نیم اخیر آنقدر سپاهان اذیت شد که 
موجب شد تماشاچی ها آن رفتار را قبل از بازی با 
باشند. سپاهان در یک فصل و  پرسپولیس داشته 
نیم اخیر از نظر نوع برگزاریِ مسابقات و داوری ها 

خیلی اذیت شد.
بااشتباهفغانیچهاتفاقیافتاد؟

با  سال قبل در دیدار برگشت مقابل سپاهان 
برای  موفقیت  آرزوی  که  فغانی  آقای  شهرخودرو، 
ایشان دارم، یک اشتباهی کرد؛ با همان اشتباه چه 
اتفاقی افتاد؟ سپاهان در یک سال و نیم اخیر خیلی 
از داوری ضربه خورد که البته همه آنها سهوی بوده 
تلاش  بازیکنان  و  هستند  عزیز  تیم ها  همه  است. 
می کنند و نباید راجع به این مسائل مثل جانبداری 
این  که  هستند  آدم ها  یک سری  اما  بزنیم،  حرف 
فضا را به وجود آوردند وگرنه بازیکنان و تماشاگران 

پرسپولیس،  فولاد،  استقلال،  مگر  می کنند.  تلاش 
آن  چر  نشدند؟  قهرمان  گذشته  در   ... و  سپاهان 

زمان چنین صحبت هایی مطرح نشده بود؟
خدابامنحرفزد

در سال ۸۸ ، در لیگ هشتم و در شهرِ امام 
هشتم، خدا با من حرف زد و ما با استقلال قهرمان 
استقلال  نمی کرد  فکر  هیچ کس  مقطع  آن  شدیم. 
قهرمان شود چون ذوب آهن بهترین شرایط را برای 
رسیدن به جام داشت، اما به قهرمانی نرسید. بعد 
از مسابقه و در حالی که اتوبوس شلوغ بود و از ۱۰ 
سانتی متری صدا به صدا نمی رسید، تلفن همراه من 
زنگ خورد که دیدم آقای سعید آذری، مدیرعامل 
وقت ذوب آهن به من تبریک گفت. اولین تبریک را 
من از مدیرعامل تیم رقیب گرفتم، اما حالا چنین 

چیزهایی را در فوتبال می بینیم؟
آدمهاییکهبالاهستند،فوتبالرابهاین

وضعیتبرُدند
به نظرم این فضاهای حاشیه ای و عدم احترام 
به تیم مقابل را یک سری افراد خط و ربط می دهند 
که هدف شان خارج کردن فوتبال از جنسِ قشنگی 
خود است. یک سری در آن بالا هستند که فوتبال 
را به این وضعیت بردند که پیشکسوت ها و تیم ها به 
جان هم بیفتند و علیه هم صحبت کنند. نمی دانم 
با این کار دارند. من  آن افراد چه سود و منفعتی 
همیشه اینطور بودم که اگر یک نفر یک روز از من 
بی احترامی  و  نمی رفتم  او  از  جلوتر  باشد،  بزرگتر 
پیش  آن  و  این  برای  مشکل  خیلی  بارها  نکردم. 
آمده که سوا از مسائل رنگی پیش قدم شدم. شاید 
کاری  کردم  سعی  و  رفتم  جلو  ولی  نکردم  کاری 
انجام دهم. منتی نیست، اما بالای ۳۰۰-۲۰۰ مورد 
عده ای  الان  متاسفانه  اما  کردم،  کارهایی  چنین 
را  کارها  سری  یک  خودشان،  کردن  لوس  برای 

انجام می دهند.
خیلیهاازپرسپولیسیهارابهاستقلالآوردم

فکر  بود.  خاصی  انسان  یک  اولادی  مهرداد 
می کنم در نفت بود که به استقلال آمد. یک روزی 
یک شخصی با من تماس گرفت و گفت می توانی 
به مهرداد کمک کنی چون دوست دارد پیش شما 
بیاید؛ من گفتم مهرداد بازیکن بسیار خوبی است، 
بوده، شاید مشکلی پیش  اما چون در پرسپولیس 
به  نیاز  او  پست  در  دیدیم  مقطع،  آن  در  بیاید. 
بازیکن هست و ما هم کارها را درست کردیم و او 
به استقلال آمد. در استقلال به میدان رفت و خیلی 
هم خوب بازی کرد. البته یادم است در یک دیدار 
مهرداد  که  بودیم  جلو  صفر  بر  یک  عربستان،  در 

به گل نکرد ولی در  را تبدیل  یک موقعیت خوب 
آن طرف، خطای هند کرد و یک پنالتی به حریف 
داد. پژمان نوری، محمد قاضی و ... را از پرسپولیس 
به استقلال آوردیم که در مقاطع خود، به استقلال 
اتفاقی برای  از آن چه  کمک کردند. نمی دانم بعد 
مهرداد اولادی افتاد و چه شد. اولادی را هم داشتم؛ 

او بسیار آرام بود و از فوت او خیلی ناراحت شدم.
برادرخانمیکبازیکنمیگفتاینرفتارها

رادارد
آنها  با  که  برخوردهایی  بخاطر  من  از  خیلی ها 
داشتم، دلخور هستند چون وقتی یک بازیکن در تیم 
من هست، یک چارچوب برای او تعریف می کنم که 
اگر از آن بیرون برود، با برخورد من مواجه می شود. با 
افرادهایی این رفتارها را داشتم که شاید در آن مقطع 
ناراحت شدند، اما الان که مربی هستند، به من زنگ 
الان فهمیدیم که شما چه  امیرخان  زدند و گفتند 
چیزهایی گفتید و چه کاری برای ما کردید. با خیلی 
کردم.  برخورد  آینده شان  منافع  بخاطر  بازیکنان  از 
بارها شده بود برادر خانم یک بازیکن می گفت فلان 
بازیکن این رفتارها را دارد، من هم به بازیکن گفتم 
اگر در چارچوب خانواده ات نروی، برخورد می کنم. من 
وظیفه ام است از نظر رفتاری، اخلاقی و فنی کارم را 

انجام دهم.
فرهادمجیدیرادوستدارم

واقعا فکر می کنید چه مشکلی با فرهاد مجیدی 
دادیم.  دست  هم  با  هم  بازی  از  قبل  اتفاقا  دارم؟ 
نمی دانم چرا می گویند بین ما مشکل وجود دارد. این 
موضوع را یادم است و خودِ فرهاد هم می تواند بگوید 
که وقتی من مربی مس کرمان بودم، هفته ای سه بار 
با من تماس می گرفت و گلایه هایی از شرایط خود 
داشت. من گفتم شما سرت پایین باشد و تا آخر فصل 
کارت را انجام بده؛ وقتی فصل تمام شد، با مربی و 
مدیر تیم صحبت کن و بگو شرایط من برای ادامه کار 
به چه شکل است. من فرهاد را دوست دارم و بازیکن 

من بوده است.
دیداربامجیدیدرنیمفصل

استقلال شد  فرهاد سرمربی  دفعه که  همین 
اردو  برای  به همراه سپاهان  ما  و در همان مقطع 
به تهران آمده بودیم، آقای مجیدی به اتفاق آقای 
موسوی که از دوستان هستند، پیش من آمدند. در 
این دیدار یک سری نصحیت ها به فرهاد کردم. نیم 
ساعت در اتاقم در هتل اوین با هم صحبت کردیم. 
برای  و  را دوست دارم  باز هم می گویم من فرهاد 
سعادتمند  آقای  برای  می کنم.  موفقیت  آرزوی  او 
هم آرزوی موفقیت دارم و امیدوار هستم به فرهاد 
کمک کند تا نسل مربیان جوانی که آمدند، کارشان 

را به نحو احسن انجام دهند.
ازمجیدیفیلمدارم

یک فیلم از آقای مجیدی دارم که در رختکن 
تیم می گوید اگر امیرخان حرفی می زند، در دلش 
چیزی نیست و برای موفقیت تیم صحبت می کند.

آیندههایمربیگریایران
عزیزی،  خداداد  کریمی،  علی  مثل  بازیکنانی 
... باید در چرخه مربیگری باشند که  علی دایی و 
و  خداداد  هست.  همه  از  بزرگتر  دایی  آقای  البته 
و  تارتار  شوند.  بزرگی  مربی  می توانند  کریمی 
را پس دادند. هر  امتحان شان  گل محمدی هم که 
بازیکنی زیر نظرم بوده، به جایگاهش توجه نکردم 
چون به اصول کارم توجه داشتم. آقای جواد نکونام 
خوبی  نتایج  مدت  این  در  که  بوده  شاگردم  هم 

داشته است.

15اردیبهشت؛زمانتصمیمگیریدر
موردلیگبرتر

فدراسیون پزشکی ورزشی اعلام کرد که روز 
۱۵ اردیبهشت در یک جلسه مهم، در خصوص 

آینده لیگ برتر تصمیم گیری خواهد شد.
فدراسیون  سخنگوی  سعیدی  رضا 
مورد  در  گفتگویی  در  ورزشی   - پزشکی 
گفت:  ورزش  بر  آن  تاثیر  و  کرونا  وضعیت 
متفاوت  مختلف کشور  نقاط  در  کرونا  وضعیت 
بعضی  در  و  است  سبز  نقاط  بعضی  در  است. 
قرمز.  دیگر  برخی  در  و  است  زرد  ها  استان 
این بر اساس تعداد مبتلا و بروز جدید تنظیم 
بندی شده. وضعیت فعلا عادی تلقی نمی شود 
ممکن  نمی دانیم  و  ایم  تشده  ثبات  فاز  وارد  و 
.بنابراین  بشود  بدتر  یا  بهتر  وضعیت  است 
در  شود.  انجام  بهداشتی  ملاحظات  است  لازم 
ورزش هم به همین شکل است؛ تعداد زیادی 
از  اندکی  تعداد  مبتلا شدند،  ما  ورزشکاران  از 
خوشبختانه  هم  تعدادی  شدند،  فوت  ها  آن 
بهبود پیدا کردند. این شمای کلی کشور است.
دیگر  و  برتر  لیگ  برگزاری  به  راجع  وی 
که  ای  جلسه  آخرین  گفت:  هم  مسابقات 
تصمیماتی  و  بود  بهداشت  وزارت  در  بودیم 
ستاد  تصمیمات  از  متاثر  می گیریم  که 
است  جمهور  رئیس  حضور  در  کرونا  ملی 
بهداشت  وزارت  از  که  اطلاعاتی  همچنین  و 
مسابقه  هیچ  اردیبهشت  آخر  تا  ما  می گیریم. 
ورزشی ای نخواهیم داشت اما باز شدن اماکن 
 ۱۵ در  که  است  ای  جلسه  به  موکول  ورزشی 
وزارت  نمایندگان  آنجا  بود.  اردیبهشت خواهد 
را  وضعیت  و  داشت  خواهند  حضور  بهداشت 
شدن  باز  مورد  در  و  دهیم  قرار  ارزیابی  مورد 
چه  و  دولتی  چه  بگیریم؛  تصمیم  اماکن 

خصوصی.
راه  اردیبهشت  پایان  تا  افزود:  سعیدی 
اندازی مسابقات را نخواهیم داشت. مسابقات به 
مسابقات  آغاز  برای  ما  می شوند،  موکول  خرداد 
حداقل ۳ هفته قبل به باشگاه های لیگ برتری 
آغاز کنند. لیگ  را  تمرینات  تا  اعلام کنیم  باید 
بسکتبال، والیبال، فوتسال و... اختتام اعلام شده 
جلسه  به  مانده  فوتبال  فوتبال.  مانده  فقط  و 
۱۵اردیبهشت و باید ببینیم به چه شکلی تصمیم 
گیری می شود و نسخه ورزشی دستورالعمل های 
بگیریم که  به چه شکلی تصمیم  را  ستاد کرونا 
زیان  و  ضرر  کمترین  و  نکند  ضرر  کسی  هیچ 
ما  برای  چیز  همه  از  ورزشکاران  سلامت  باشد. 

اهمیت بیشتری دارد.
ورزشی  پزشکی  فدراسیون  سخنگوی 
کرد:  عنوان  مبتلا  ورزشکاران  درباره  همچنین 
در  شد.  خوب  که  بود  بائو  میثم  شاخص  چهره 
اما  نداریم  کرونا  به  ابتلا  مورد  الان  برتر  لیگ 
می دانید که ۳.۶ میلیون ورزشکار سازمان یافته 
داریم در فدراسیون پزشکی - ورزشی. ما مبتلای 
در  بیشتر  و  نداشتیم  برتری  لیگ  و  پوش  ملی 

سطوح پایین تر بودند.
آیا در جلسه  این سوال که  به  او در پاسخ 
مذکور، تصمیم نهایی گرفته می شود یا نه؟ گفت: 
به احتمال قوی ۱۵ اردیبهشت مشخص می شود 
نمی توانیم  و  داریم  تایم محدودی  ما یک  چون 
بیاندازیم چون هم موضوع  را بیشتر عقب  لیگ 
لیگ بعدی هست و هم مسابقات تیم ملی وجود 
دارند. ما حدود ۳-۴ هفته نیاز داریم تا تیم ها 
بدنسازی خود را انجام بدهند و هر موقع اعلام 

کنیم ۳ هفته بعد لیگ شروع می شود.

سعیکردمباعثشادیمردمشوم
عابدزاده:سارقانخاطراتورزشیام

رابردهبودند
تیم  پیشین  دروازه بان  عابدزاده،  احمدرضا 
ملی فوتبال گفت: ۲۵ سال در تیم ملی حضور 

داشتم و سعی کردم باعث شادی مردم شوم.
درباره  عابدزاده  احمدرضا  تسنیم،  گفته  به 
اتفاق  این  داشت:  اظهار  کرونا،  ویروس  شیوع 
برای من نیفتاده و برای کل دنیا رخ داده است. 
را  خودشان  تمرینات  قرنطینه  روزهای  در  همه 
انجام می دهند اما دعا می کنیم از اردیبهشت ماه 
کاسبی ها و فعالیت های ورزشی باز شود و همه 

به کارشان بازگردند.
وی که به مناسبت روز دروازه بان با برنامه 
ورزش و مردم صحبت می کرد، تصریح کرد: من 
۱۵ سال در تیم ملی بودم و سعی کردم با تمام 
وجودم باعث شادی مردم شوم. خوشبختانه در 
از  داشتیم،  خاطرات خوبی  و  روزها  مردم  ذهن 
پروین،  علی  تا  گرفته  دهداری  مرحوم  دوران 
جهانی.  جام  در  ملی  تیم  و  مایلی کهن  محمد 
ذهن  در  مثبتی  چیزهای  کردم  سعی  همیشه 
مردم داشته باشم. برخی از بازی ها باعث شادی 

مردم شده است. 
در  فوتبال  ملی  تیم  پیشین  دروازه بان 
خصوص آخرین وضعیت پسرش امیر عابدزاده 
که در لیگ پرتغال به سر می برد، گفت: پسرم 
نداشته  من  و حمایت  پست  به  نیاز  وقت  هیچ 
او  است.  رسیده  اینجا  به  خودش  تلاش  با  و 
برود.  اروپا  به  من  حمایت  با  که  نداشته  نیاز 
از رسانه های مختلف پخش  او  بازی های  وقتی 
بازخورد  او  عملکرد  می دهد  نشان  می شود، 
شرایط  در  روز  هر  امیر  است.  داشته  مثبتی 
انجام  را  تمریناتش  باشگاه  برنامه  با  فعلی 

می دهد.
منزل  از  سرقت  به  واکنش  در  عابدزاده 
به  او  ورزشی  اقلام  می شود  گفته  اینکه  و  او 
نیروی  از  دارد  جا  گفت:  است،  رفته  سرقت 
کنم.  تشکر  کلاردشت  و  آباد  عباس  انتظامی 
بردیم،  دو  بر  سه  که  چین  و  ایران  بازی  از 
به سرقت رفته  بودم که  تابلویی چینی خریده 
خاطرات  جزو  آنها  که  داشتم  لباس هایی  بود. 
تماس  من  با  بودند.  برده  و  بودند  ورزشی 
ورزشی ات  لباس های  آیا  پرسیدند  و  گرفتند 
را فروخته ای که گفتم نه اما گفتند ظاهرا این 
خودمان  ویلای  به  وقتی  است.  افتاده  اتفاق 
و  بریده اند  را  قفل ها  شدم  متوجه  برگشتم، 
با  حدودی  تا  برده اند.  را  ورزشی ام  خاطرات 
امیدوارم  و  گرفتم  را  لباس ها  سارقان  گرفتن 

بقیه را هم برگردانند.

وزیردنبالمدیرمتفاوت؛
مخالفتوزارتورزشبابازگشت
مدیرعاملپیشینبهباشگاهپرسپولیس

وزارت ورزش تمایلی برای بازگرداندن یکی 
مسند  در  پرسپولیس  باشگاه  پیشین  مدیران  از 
دو  اینکه  وجود  با  ندارد.  باشگاه  این  مدیریت 
از  انصاریفرد  محمدحسن  گیری  کناره  از  ماه 
هنوز  گذرد  می  پرسپولیس  باشگاه  مدیرعاملی 
تکلیف جانشین او مشخص نشده تا مهدی رسول 
پناه به عنوان سرپرست باشگاه امور جاری سرخ 
ها را همراه با مهرداد هاشمی و علی رغبتی دیگر 
اعضای هیات مدیره پیگیری کند. استعفای ایرج 
نفر  سه  این  جمع  از  محمدنبی  مهدی  و  عرب 
نیز باعث شده تا وزیر ورزش و جوانان به عنوان 
تصمیم  پرسپولیس  باشگاه  فعلی  رئیس حقوقی 
مدیران  برخی  رو  این  از  بگیرد.  تغییر  ایجاد  به 
نشست  طاهری  اکبر  علی  نظیر  باشگاه  سابق 
ورزش  وزارت  در  گذشته  روزهای  در  را  هایی 
داشته اند که گفته می شود حول محور بازگشت 
است.  بوده  ها  سرخ  مدیرعاملی  صندلی  به 
طاهری در مصاحبه های اخیر خود اعلام کرده 
منع قانونی بابت بازگشت به باشگاه پرسپولیس 
می  نشان  مهر  خبرنگار  های  پیگیری  اما  ندارد 
بازگشت  به  ای  علاقه  فر  سلطانی  مسعود  دهد 
این مدیر ندارد. سلطانی فر قصد دارد مدیرعامل 
او  ویژگی های  به  توجه  با  را  پرسپولیس  بعدی 
برای درآمدزایی در کوتاه مدت و همچنین ایجاد 
بستر مناسب در اجرای خصوصی سازی باشگاه 
انتخاب کند که همین فاکتورها باعث شد تا او 

قید بازگشت طاهری به پرسپولیس را بزند.

نیمکتکاملارتشسرخ؛
اتفاقیکهخیالسرمربیراراحت

کردهاست
حضور بازیکنان آماده و مکمل روی نیمکت 
خیال  جاری  فصل  در  پرسپولیس  فوتبال  تیم 

سرمربی این تیم را راحت کرده است.
از  ایوانکوویچ  برانکو  جدایی  از  پس 
های  رقابت  جاری  فصل  ابتدای  در  پرسپولیس 
لیگ برتر اظهار نظرهای هیجانی از سوی برخی 
پیشکسوتان و هواداران این تیم نسبت به تضعیف 
قهرمان سه دوره متوالی فوتبال ایران مطرح شد. 
در این بین تنها کسی که باور داشت سرخ ها باز 

هم مدعی قهرمانی هستند خودِ برانکو بود.
از  پس  پایتخت  سرخپوشان  سرمربی 
تصمیم به فسخ قرارداد خود اعلام کرد اسکلت 
اصلی پرسپولیس حفظ شده و این تیم همچنان 

برای قهرمانی مبارزه خواهد کرد.
اتفاقی که با دستورات فنی گابریل کالدرون 
در نیم فصل اول و سپس یحیی گل محمدی در 
دور برگشت بازی ها شکلی عملی به خود گرفت 
با ۱۰  یکم  و  بیست  هفته  پایان  در  ها  تا سرخ 
امتیاز اختلاف نسبت به سایر رقیبان، ۴۷ امتیاز 
کسب کرده و در رده اول جدول جا خوش کنند.
شروع  را  برتر  لیگ  حالی  در  ها  سرخ 
این تیم باعث شد  کردند که کمبود مهاجم در 
جونیور  شود.  علیپور  علی  از  تندی  انتقادات  تا 
نیز  کالدرون  دلاری  هزار   ۵۵۰ خرید  برانداو، 
موفق نبود تا خیلی زود چمدان هایش را ببندد 
و تهران را ترک کند. با این حال بازیکنان دیگری 
توانستند  امیری  وحید  و  ترابی  مهدی  همچون 
به خوبی در نقش یک تمام کننده ظاهر شده و 
برای پرسپولیس بدرخشند تا این تیم با تاکتیک 
متوالی  تغییرات  ایجاد  مدنظر سرمربی خود که 
در ترکیب اصلی خود بود به قهرمانی نیم فصل 
برسد. پرسپولیس در نیم فصل دوم دچار تغییر 
در کادر فنی شد تا یحیی گل محمدی با دیدگاه 
فنی کاملًا متفاوتی در چینش ترکیب یازده نفره 
سرخ ها رهبری مدافع عنوان قهرمانی را بر عهده 
بازی  سه  در  که  پرسپولیس  سرمربی  بگیرد. 
کوچکترین  ایجاد  به  حاضر  تیم  این  با  ابتدایی 
تغییر نشد رفته رفته از بازیکنان نیمکت نشین 
خود  آل  ایده  ترکیب  به  بتواند  تا  کرد  استفاده 
برسد. یحیی در پنج بازی بعدی با پرسپولیس در 
لیگ برتر و لیگ قهرمانان آسیا هر آنچه خواست 
را پیاده کرد. پلان های تاکتیکی سرخ ها دوبار 
ابتدایی  بازی  دو  در  بتوانند  آنها  تا  کرد  تغییر 
خود در آسیا نیز به پیروزی برسند اما این اتفاق 
نیفتاد. با این حال سرخ ها امار قابل قبولی را از 
خود به نمایش گذاشتند تا هواداران پرسپولیس، 
امیدوار باقی بمانند. تیمی که با خرید کریستین 
اول  فصل  نیم  در  استوکس  آنتونی  و  اوساگونا 
مشکل کمبود مهاجم را نیز حل کرد تا کامل تر 

از گذشته به مصاف حریفان بروند.
حاشیه  سایه  زیر  دیگر  بار  استوکس  البته 
باقی ماند تا نتواند به پرسپولیس کمک چندانی 
لیگ  در  پرسپولیس  دوم  دیدار  از  پس  او  کند. 
تا  امارات در دبی ماند  با شارجه  قهرمانان آسیا 
این  با  نگردد.  باز  های خود  تیمی  به جمع هم 
حال بعید به نظر می رسد نبود او نیز مشکلی را 
برای سرخ ها ایجاد کند. گل محمدی در تمامی 
خطوط سه گانه و حتی دروازه بانی، یک جانشین 
او هر  دارد.  اصلی خود  مرد  یازده  برای  مناسب 
وقت اراده کند می تواند مردان خود را از روی 
کند  مسابقه  میدان  روانه  و  کرده  بلند  نیمکت 
تا بتوانند پرسپولیس را در مسیر موفقیت های 
متوالی کمک کنند. تیمی که بدون شک یکی از 
که  بازیکنانی  دارد.  را  ها  ذخیره  لیست  بهترین 
آرزوی هر مربی دیگری برای حضور در ترکیب 
اصلی هستند اما ماندن در پرسپولیس را به لطف 
رقم قرارداد و جام های متوالی به رفتن در تیم 
بازیکنان  بین  در  دهند.  می  ترجیح  دیگر  های 
فعلی پرسپولیس، بوژیدار رادشوویچ، سید جلال 
حسینی )محمدحسین کنعانی زادگان(، محسن 
اوساگونا  کریستین  نعمتی،  سیامک  خواه،  ربیع 
محمد  و  عالیشاه  امید  استوکس(،  )آنتونی 
نادری بازیکنانی هستند که بیشتر از بقیه طعم 
نیمکت نشینی را تجربه کرده اند اما هر یک از 
وارد  بار  آنها در طول فصل جاری مسابقات هر 
زمین شدند تاثیر گذاری قابل قبولی در ترکیب 
توانند  می  که  بازیکنانی  اند.  داشته  پرسپولیس 
یک تیم کامل را تشکیل دهند اما دردسر شیرین 
یحیی در انتخاب تنها ۱۱ بازیکن باعث شده تا 

انها نیمکت نشین شوند.

سهپستیکههمچنانشعلمحسوبمیشوند؛

تغییراتجدیداساسنامهفدراسیونچیست؟
علی نژاد معاون وزیر ورزش می گوید که پست ریاست فدراسیون، 
دبیرکلی و خزانه داری سه پستی هستند که شغل محسوب می شوند.
خاطر  به  روزها  این  که  ورزش  وزیر  معاون  علی نژاد  مهدی 
موضوع اصلاح اساسنامه فدراسیون های ورزشی و همچنین خصوصی 
در  بار  این  یافته،  حضور  ها  رسانه  در  بارها  استقلال  و  پرسپولیس 
برنامه ورزشی رادیو جوان حضور یافت و به سوالات مجری درخصوص 

اساسنامه فدراسیون پاسخ داد.
* نهادهای بین المللی به دخالت دولت اعتراض داشتند 

حوالی سال های ۸۶-۸۷ بود که جابجایی هایی در فدراسیون ها 
شکل گرفت و نهادهای بین المللی ایراداتی را به سازمان تربیت بدنی 
به همین خاطر گرفت. تبصره ذیل ماده ۱۰ فدراسیون های ورزشی 
این اختیار را به سازمان تربیت بدنی و سپس وزارت ورزش می دهد 
که روسای فدراسیون ها را برکنار کنند. این را نهادهای بین المللی 
نظر گرفتند. همچنین موضوع دو شغله ها  ثالث در  دخالت شخص 
آن زمان مطرح شد و این که فدراسیون ها شغل هستند. از سال ۸۷ 
تقریبا بحث اصلاح اساسنامه مطرح و ۱۱-۱۲ بار هم ویرایش شد. اما 
در نهایت مسیر طوری نبود که ما را به دو هدف برساند. نهایتا ۲.۵ 
سال پیش بود که در دوره آقای سلطانی فر، یک کارگروه جدید با یک 
نگاه جدید شکل گرفت تا اساسنامه ها اصلاح شوند. یک سال طول 
کشید و بعد به دولت رفت، یک سال آنجا طول کشید و تغییراتی در 
صحن دولت انجام شد و مهر ماه سال گذشته به تصویب هیئت وزیران 
رسید و در آذر ماه از طرف دکتر جهانگیری به شورای نگهبان برای 

تصویب و تاییدیه نهایی ارسال شد تا ما آن را عملیاتی کنیم.
* منتظر شورای نگهبان هستیم

به  دولتی هستند،  غیر  ورزشی چون  فدراسیون های  اساسنامه 
مجلس نمی رود و تصویبش در اختیار هیئت وزیران است. سال ۷۶ 
فدراسیون های ورزشی ذیل نهادهای عمومی غیر دولتی اضافه شدند 
که مصوبه سال ۷۳ مجلس بود. در مجلس گفته شد که اساسنامه را 
هیئت وزیران باید تائید و تهیه کند. بر اساس ماده ۸۵ قانون اساسی 
به شورای نگهبان رفته. آنجا گفته شده که موسساتی که به هر شکل 
به دولت وابستگی دارند، برای تصویب باید به شورای نگهبان بروند تا 
خلاف شرع و قانون اساسی نباشند. ما منتظر هستیم شورای محترم 
نگهبان تائیدیه را به دولت بدهد و دولت به ما بدهد تا عملیاتی کنیم.

* ریاست فدراسیون شغل است
ما دو هدف داشتیم. یکی عدم دخالت دولت بود و این که شکل 
دو  مورد  در  دوم  بگیرد.  تصمیم  مجمع  که  باشد  طوری  اساسنامه 
نپذیرفت  وزیران  بود که هیئت  فدراسیون  رئیس  شغله ها که بحث 
که  آمده  هم  اساسنامه  این  در  و  نباشد  شغل  فدراسیون  رئیس  که 
این  و  هستند  شغل  دار  خزانه  رئیس  و  دبیرکل  فدراسیون،  رئیس 
موضوع کماکان ادامه خواهد داشت. اما نواب رئیس و هیئت رئیسه 

شغل نیستند.
* مجلس از اساسنامه ایرادی نگرفت

تمام مصوبات دولت به کمیته تطبیق قوانین مجلس می رود اما 
این به معنای تصویب در مجلس نیست. این یک کمیته ای در مجلس 
شورای اسلامی است که بررسی می کند قوانین دولت خلاف قوانین 
نباشد. مصوبات دولت وقتی به مجلس می رود، زمانی دارد و اگر رئیس 
مجلس در آن زمان ایرادی نگیرد قابلیت اجرایی خواهد داشت. این 
زمان حدود سه هفته است اما برای شورای نگهبان زمان نداد و باید 

تصمیم بگیرند. شورای نگهبان درگیر انتخابات و قانون بودجه بودند 
بدهند چون  ما  به  زودتر  را  این  نگهبان  امیدواریم شورای محترم  و 

نهادهای بین المللی هنوز پیگیرند.
* باشگاه ها در مجمع فدراسیون حضور خواهند داشت

تصویب  به  ایران  المپیک  ملی  کمیته  که  دیدید  گذشته  سال 
چیزی  نگرفتند.  هم  اشکالی  و  رسید  المپیک  المللی  بین  کمیته 
ها  و نصب  در عزل  دولت  است که  این  ها مسئله می گیرند  آن  که 
دخالت می کند که دیگر به این شکل نخواهد بود. در اساسنامه جدید 
ننوشتیم که رئیس مجمع وزیر باشد و نوشتیم که انتخاب خواهد شد. 
در این اساسنامه هم نماینده ورزشکاران و هم نماینده مربیان اضافه 
شدند و باید اتحادیه شکل بگیرد که آن ها نمایندگان را معرفی کنند. 
در عین حال باشگاه ها به مجامع فدراسیون ها اضافه شده اند که قبلا 

حضور نداشتند.

ادعای جالب مدیر سابق استقلال در مورد خصوصی سازی
تاج  باشگاه  که  می کند  ادعا  اولیایی  کاظم 
منحل نشده و هنوز به عنوان یک شرکت حقوقی 

در ثبت شرکت ها وجود دارد.
کاظم اولیایی مدیرعامل استقلال در دهه ۷۰ 
که روزهای پرفرازونشیبی را با این تیم آبی پوش 
مورد خصوصی  در  را  جالبی  های  داشت، صحبت 
او  باشگاه آبی پوش مطرح کرده است.  این  سازی 
در ابتدا در مورد کمپ مرحوم ناصر حجازی گفت: 
از زحمات آقای فتح الله زاده برای کمپ استقلال 
موضوع  این  برای  مدیران  تمام  می کنم،  قدردانی 
ما یک  که  است  این  واقعیت  اما  زحمت کشیدند. 
به اسم سازمان شهری که  زمان سازمانی داشتیم 
الان منحل شده. وظیفه این سازمان این بود که به 
زمین ها کاربری بدهد، حالا این کمپ ناصر حجازی 
را در اختیار تربیت بدنی قرار دادند، سال ۸۷-۸۶ 
جناب آقای مرحوم خطیب مدیر کل تربیت بدنی 

دارایی  باشگاه  به  را  زمین  این  ابتدا  بودند،  تهران 
دادند اما آن ها نتوانستند زمین را احیا کنند و به 

همین خاطر به استقلال دادند.
وی در همین باره افزود: این زمین وجود دارد 
به  مربوط  زمین  این  هست.  معارض  آن  برای  اما 
سازمان زمین شهری بوده و به صورت استیجاری 
در اختیار تربیت بدنی تهران گذاشتند و آقای فتح 
الله زاده زرنگی کرد و این را به استقلال داد.  این 
استیجاری است و برای استقلال نیست. اگر آقای 
که  استقلال  تنیس  زمین  دارند،  نیت  حسن  وزیر 
بالای ونک هست و سندش را هم به نام آقای وزیر 
هست را همین فردا به نام باشگاه استقلال بدهند. 
دیهیم در  تاج سابق مثل  استادیوم های  از  خیلی 
و  دارند  را  این  دانگ   ۶ سند  است،  وزارت  دست 
با امضای آقای وزیر می تواند به استقلال برسد. یا 
می خواهند سرگرمی ایجاد کنند یا این که اطلاعی 

ندارند.
اولیایی با درخواست از وزیر ورزش عنوان کرد: 
۴۱ سال از انقلاب گذشته و ۲۰-۳۰ مدیر دلسوز 
برای استقلال آمده که هر کدام تلاش خودشان را 
بدهند  را تشکیل  وزیر یک جلسه  آقای  اند.  کرده 
در  بگویند  و  کنند  دعوت  را  باشگاه  دو  مجمع  و 
مدیران  و  وزرا  همه  کردید؟  چه  خودتان  دوران 
می آیند یک اقداماتی می کنند و نفر بعدی که آمد 
از صفر آغاز می کند! سال ۸۳ اولین قانون خصوصی 
باشگاه  که  شد  ابلاغ  و  تصویب  مجلس  در  سازی 
پرسپولیس و استقلال و سازمان توسعه و تجهیز به 
بخش خصوصی واگذار شوند. در این ۱۵-۱۶ سال 
اما  آمد  بیرون  مجلس  از  هم  دیگری  های  مصوبه 
چون کارشناسی نشده بود و باشگاه را به دید بنگاه 
اقتصادی دیده بودند، هیچ کدام اجرایی نبود. ثروت 
استقلال آهن و سنگ و ماشین آلات نیست بلکه 

نمی توانیم  ما  است.  مردم  احساس  و  هواداران  از 
حقوق  رعایت  و  تماشاگر  احساس  به  توجه  بدون 

پیشکسوتان این باشگاه را در نظر بگیریم.
عجیب  ادعایی  طرح  با  آبی  سابق  مدیرعامل 
گفت که باشگاه تاج منحل نشده و سپس توضیح 
داد: سازمان ورزشی-فرهنگی تاج منحل نشده. من 
دو سال پیش استعلام کردم و لازم باشد منتشر هم 
می کنم و هنوز در ثبت شرکت ها سازمان فرهنگی-

باقی است. من  به قوت خودش  ایران  تاج  ورزشی 
اساسنامه قدیمی باشگاه را دارم و استعلام هم در 
اختیار دارم. آن زمان به خاطر نام باشگاه پیشنهاد 
شد که اسم تیم را استقلال بگذارند و تا سال ۶۸ به 
صورت کارمندی اداره می شد. پرسپولیس و بولینگ 
عبده مصادره شد و اگر مساعدتی بشود می توانند 
آن را به باشگاه برگردانند تا دفتر مشخصی داشته 

باشد.
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